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اقتصادی

اس�تاندار  برنام�ه ای  ط�ی  عص�رآزادی: 
آذربایجان ش�رقی، نمایندگان م�ردم تبریز، 
آذرش�هر و اس�کو در مجلس شورای اسلامی 
به همراه ش�هردار و اعضای ش�ورای اسلامی 
ش�هر از دو پروژه مسیرگشایی شهید علیپور 

و خانه تاریخی باقرخان بازدید کردند.
عصرآزادی - س��ید س��عید پیمان؛ روز سه شنبه 
عابدین خرّم به همراه چهار تن از نمایندگان مردم 
تبریز، آذرش��هر و اسکو در مجلس شورای اسلامی، 
یعقوب هوشیار و اعضای شورای اسلامی، در آستانه 
سفر رئیس جمهوری از پروژه مسیرگشایی و پیاده 
راه ش��هید علیپور و خانه تاریخ��ی باقرخان بازدید 

کردند.
شهردار تبریز در بازدید از خانه باقرخان از احداث 
پارک��ی با مس��احت پنج هزار متر مربع در مس��یر 
منته��ی به این خان��ه خبر داد و گف��ت: همچنین 
مس��یر منتهی به این خانه نیز سنگفرش شده و به 

خیابان شهید رضانژاد متصل خواهد شد.
یعقوب هوش��یار افزود: تا مدت س��ه م��اه آینده 
س��نگفرش این مس��یر ب��ه اتمام رس��یده و پارک 

باقرخان احداث می شود.
وی از هزینه کرد ۹۰ میلیارد تومانی ش��هرداری 
تبریز  برای تملک خان��ه تاریخی باقرخان و زمین 
های اطراف آن خبر داد و گفت: در صورت حمایت 
و کمک های دولت روند تملک و بازسازی این خانه 

تاریخی تسریع می یابد.
ش��هردار تبریز یادآور ش��د: این پروژه جزو طرح 
هایی است که در برنامه های پیشنهادی استانی در 
دومین سفر آیت الله رئیس��ی به آذربایجان شرقی 

مطرح خواهد شد.
خانه باقرخان مشهور به سالار ملی در تبریز سال 
۹۹، در فهرس��ت آثار ملی کش��ور به ثبت رس��یده 
اس��ت. طبق اسناد ارائه ش��ده از سوی مالکان این 
خانه، خانه تاریخی  باقرخان یا سالارملی به وسعت 
چه��ار ه��زار و ۶۵۰ مترمرب��ع در کوچه »س��الار 

دربندی« تبریز در محل��ه تاریخی »خیاوان« واقع 
شده است.

خان��ه باقرخان بنایی قدیمی در کوچه ی س��الار 
مل��ی در خیابان ام��ام تبریز اس��ت. زمانی که باقر 
خان در این بنای قدیمی سکونت داشت این ملک 
ب��ه مرکز فرماندهی جبهه »خیاوان« در جنگ های 
۱۱ ماهه مشروطه تبریز تبدیل شده بود. باقر خان 

با س��کونت در این خانه، ریاس��ت مجاهدین محله 
خیابان تبریز را بر عهده داشت.

نماین��دگان م��ردم تبریز، آذرش��هر و اس��کو در 
مجلس شورای اس��لامی، یعقوب هوشیار و اعضای 
شورای اس��لامی در ادامه این برنامه از روند پروژه 

مسیرگشایی خیابان شهید علیپور بازدید کردند.
مسیرگش��ایی و پیاده راه ش��هید علیپور بزودی 

با ۷۸۰ میلی��ارد ریال هزینه در حوزه ش��هرداری 
منطقه ۸ تبریز افتتاح خواهد شد.

خیابان شهید علیپور به طول  ۳۲۰ متر و عرض 
۱۸ مت��ر  و ۷۸ میلیارد توم��ان هزینه خیابان های 
امام خمینی)ره(، شهید رضانژاد و خیابان قره باغی 
را به یکدیگر متصل کرده و موجب کاهش ترافیک 

در این محل می شود.

احیای خانه تاریخی باقرخان با دو پروژه جدید انسان محور
شهردار تبریز خبر داد:

عضو کمیسیون صنایع مجلس:

اعطای یارانه سوخت به هواپیماها منطقی نیست
دبیر انجمن قطعه سازان همگن:

سالیانه ۲ میلیارد دلار لوازم یدکی خودرو قاچاق به کشور وارد می شود

عضو کمیسیون صنایع مجلس ش�ورای اسلامی به بیان 
توضیحاتی درباره اعطای یارانه س�وخت ۱.۲ دهم میلیارد 

دلاری به هواپیماها و لزوم حذف این یارانه پرداخت.
به گزارش خبرنگار مهر، بررس��ی عملکرد دولت سیزدهم نشان 
می ده��د که هدفمندی و هوشمندس��ازی یارانه ه��ا از مهم ترین 
سیاست هایی است که توسط دولتمردان پیگیری می شود. اصلاح 
قیم��ت حامل های انرژی علاوه بر واقعی س��ازی اقتصاد بنگاه ها و 
حرکت آنها به س��مت ارتقا و بهینه سازی مصرف سوخت، بستری 

برای بازتوزیع عادلانه یارانه انرژی را نیز فراهم می کند.
اما ملاحظات اجتماعی و درهم تنیدگی معیشت مردم با سوخت یارانه ای عمدتاً دست دولت ها را برای اصلاح 
قیمت سوخت می بندد، ضمن اینکه تجربه تلخ آبان ماه سال ۹۸ نیز ملاحظات و حساسیت های اصلاح قیمت 
در این حوزه را دوچندان کرده اس��ت. به طور میانگین روزانه حدود ۴ الی ۴.۵ میلیون لیتر س��وخت جت در 

هواپیماهای مسافری مصرف می شود که معادل سالانه رقم ۱.۶۵ میلیارد لیتر است.
در حال حاضر قیمت سوخت جت لیتری ۶۰۰ تومان است درحالی که طبق آمار بورس انرژی، سوخت جت 

با میانگین قیمت لیتری ۱۳,۴۰۰ تومان قیمت گذاری و صادر می شود.
در نتیجه طبق محاس��بات س��الانه رقمی معادل ۲۰ هزار میلیارد تومان، یارانه سوخت جت به ۴ درصد از 
پردرآمدهای جامعه داده می ش��ود که از ناوگان هوایی برای سفرهای کاری و تفریحی خود استفاده می کنند 

در حالی که اقشار متوسط و ضعیف چندان بهره ای از این یارانه ندارند.
بهزاد رحیمی نماینده کردس��تان و عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با خبرنگار 
مهر، درباره اعطای س��وخت یارانه ای به هواپیماها گفت: اصلًا منطقی و منصفانه نیس��ت که سالانه ۱.۲ دهم 
میلیارد دلار یارانه س��وخت پنهان به هواپیماها بدهیم که عمدتاً هم به مصرف اقش��ار مرفه جامعه می رسد و 

این یارانه به هدف یعنی به جیب اقشار ضعیف جامعه نمی رود.
وی در ادامه بیان کرد: اما صنعت هواپیمایی کشور به دلیل تحریم ها با فرسودگی مواجهه است و دولت ناچار 

به حمایت از این صنعت است و یکی از حمایت های دولت هم اعطای سوخت یارانه ای به هواپیماها است.
این نماینده مجلس یازدهم خاطرنشان کرد: حدود ۵۰ درصد پروازها به کشورهای خارجی است و در واقع 

به این صورت در حال تخصیص سوخت به خارجی ها هستیم و ارز را از کشور خارج می کنیم.
رحیم��ی در ادام��ه با بیان اینکه اما هم اکن��ون امکان اینکه جلوی این موضوع را بگی��رم وجود ندارد بیان 
کرد: در فرآیند تصویب بودجه ۱۴۰۲ نیز برخی از نمایندگان پیش��نهاد دادند که اعطای س��وخت یارانه ای به 

هواپیماها متوقف شود ولی رأی نیاورد و به تصویب نرسید.
عضو کمیس��یون صنایع مجلس گفت: این حمایت در غالب س��وخت یارانه ای به صنایع حمایت کمی هم 
نیست ولی دولت در صورت حذف این یارانه سوخت باید تن به افزایش چند برابری بلیط هواپیما بدهد که باز 

هم شرایط را بدتر می کند. باید شرایطی را فراهم کنیم که هزینه های سازمان هواپیمایی پایین بیاید.
رحیمی گفت: به عنوان مثال هزینه نگهداری و هزینه تعمیر هواپیماها با چندین برابر قیمت در حال انجام 
است که ناشی از تحریم ها است. اگر این شرایط ترمیم شود می توان زمینه حذف سوخت یارانه ای هواپیماها 

را به وجود آورد.

دبیر انجمن صنایع همگن نیرومحرکه و قطعه س�ازان 
خودرو کش�ور گفت: برآورد این انجمن و ستاد مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز، واردات س�الیانه دس�ت کم ۲ میلیارد 
دلار ل�وازم یدکی و قطعات خودرویی قاچاق به کش�ور 

است.
»آرش محب��ی نژاد« در گفت وگو ب��ا خبرنگار اقتصادی ایرنا 
اف��زود: بیش��تر این قطعات و ل��وازم یدکی قاچ��اق مربوط به 
خودروهای لوکس و گران قیمت اس��ت و در کنار آنها قطعات 

بی کیفیت نیز وارد می شود.
وی گف��ت: ورود ای��ن قطعات بی کیفیت ضمن خروج ارز از کش��ور، خطرات جان��ی و مالی زیادی برای 
مصرف کنندگان به دنبال دارد و به دلیل عدم پرداخت سود و عوارض گمرکی و مالیات بر ارزش افزوده و 

غیره، از قدرت رقابت بالایی در بازار برخوردار است.
دبی��ر انجمن صنایع همگن نیرومحرکه و قطعه س��ازان خودروی کش��ور با انتق��اد از کمبود نظارت در 
خصوص کیفیت قطعات یدکی حتی در مبادی رس��می ورود کالا به کش��ور، بیان داش��ت: در این زمینه 
ش��اهدیم واردکننده فقط با اظهار کردن می تواند کالاهای بی کیفیت چینی، هندی و غیره را وارد کند و 

مردم نیز از روی ناآگاهی آنها را خرید می کنند.
طرح تشدید برخورد با عرضه کالای بدون شناسه

محبی نژاد با اش��اره به آغاز طرح تش��دید برخورد با عرضه کالاهای بدون شناس��ه از ۱۶ خرداد، افزود: 
اجرای این طرح ها نه تنها در راستای استمرار برخورد با کالاهای قاچاق است، بلکه در حوزه توزیع نیز حتی 

اگر قاچاقچی موفق به ورود کالای قاچاق شود، به راحتی نمی تواند آن را در شبکه توزیع بفروشد.
وی ادامه داد: این طرح ضمن برخورد با قاچاقچی، کنترل بازار لوازم یدکی از نظر کیفیت و اصالت کالا 

را به دنبال خواهد داشت.
دبیر انجمن صنایع همگن نیرومحرکه و قطعه سازان خودروی کشور با اعلام همکاری کامل قطعه سازان 
عضو انجمن، تولیدکنندگان و صنوف مربوطه در ماه های گذش��ته با مجریان طرح، خاطرنش��ان کرد: البته 
انتقادات��ی نی��ز به این طرح وجود دارد که از جمله آنها درج قیمت درب کارخانه و قیمت مش��تری نهایی 

است که از نظر ما کاری شتاب زده و بی حاصل بود.
وی اظهار داشت: در چنین شرایطی، شبکه توزیع به هر حال فشار خود را به تولیدکننده می آورد تا به 
س��ود موردنظر خود برس��د و بر این اس��اس فقط زیان تولیدکننده و بروز مشکلات مالیاتی و غیره را برای 

آنها به دنبال داشته است.
محبی نژاد ابراز امیدواری کرد با شناس��ه دار کردن همه تولیدات و جلوگیری از تولید کالای نامرغوب 
و واردات قاچاق و کالاهای بی شناس��نامه، ش��اهد باشیم که اعتماد بیشتری از سوی مردم به لوازم یدکی 

خودرو به وجود آید.
شناسه کالا یا کد کالا که به آن بارکد نیز می گویند، در واقع شناسنامه کالا بوده و متمایز کننده کالای 

قاچاق از غیر قاچاق است.

شهردار تبریز: 

حذف شهرداری ها از قانون برنامه هفتم توسعه مغایر 
با »حکمرانی خوب« است

عصرآزادی: ش�هردار تبریز با اشاره به حذف ش�هرداری ها از قانون هفتم توسعه 
گفت: در صورت حذف ش�هرداری ها از این برنامه، چیزی به عنوان حکمرانی خوب 

نخواهیم داشت.
عصرآزادی - س��ید س��عید پیمان؛ یعقوب هوش��یار روز سه ش��نبه در جلسه هم اندیشی 
مشترک با نمایندگان مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی و اعضای شورای 
اسلامی شهر تبریز اظهار کرد: علی رغم قول اولیه دولت مبنی بر دخیل کردن شهرداری ها در 
این قانون، هنوز راه به جایی نبرده ایم. شهرداری ها در این قانون محدود شده اند و برای مثال 

افزایش بیش از ۴ درصدی سهم مالیات بر ارزش افزوده به شهرداریها تعلق نمی گیرد.  
هوش��یار در بخ��ش دیگری از س��خنان خود با اش��اره به برگ��زاری همای��ش بین المللی 
س��رمایه گذاری طی مهرماه امس��ال، گفت: س��عی داریم این همایش را تنها محدود به تبریز 

نکرده و امیدواریم یکی از سران قوا برای سخنرانی حضور داشته باشند.
وی با انتقاد از افزایش تعرفه بیمه تامین اجتماعی در صدور پروانه های ساختمانی، تصریح 
کرد: در صورت تداوم این موضوع پروانه های صادر ش��ده ش��هرداری فس��خ و مالکان انصراف 
می دهن��د به طوری که طبق ارزیابی های صورت گرفته ۷۰ درصد پروانه های صادرش��ده در 

کلانشهرها تمایل به انصراف دارند.  
ش��هردار تبریز افزود: در حالی که ش��هرداری در بافت فرسوده به صورت رایگان نسبت به 
صدور پروانه س��اختمانی اقدام می کند، س��ازمان تامین اجتماعی مبلغی هنگفت و سازمان 
نظام مهندسی نیز برای هر متر مربع ۵۰۰ هزار تومان عوارض دریافت می کنند. این قوانین، 

روند تولید مسکن و متعاقب آن اشتغال را کاهش می دهد.
هوشیار همچنین خواس��تار انجام تعهدات دولت در حوزه حمل و نقل عمومی شهرها شد 
و گفت: از تعداد ۱۲۰ دس��تگاه اتوبوس که مقرر شده بود دولت در سال ۱۴۰۱ به شهرداری 
تبریز تحویل دهد، تنها ۲۳ دس��تگاه محقق شده اس��ت. همچنین در حوزه نوسازی تاکسی 

های فرسوده امسال برای نوسازی دو هزار دستگاه تاکسی برنامه ریزی کرده ایم.
وی با تاکید بر لزوم توقف مازوت سازی در نیروگاه تبریز جهت حفظ هوای پاک در تبریز، 
تصریح کرد: در خصوص آلایندگی موفق به دریافت ۷۰ میلیارد تومان ش��ده ایم و همچنین 

شرکت  پالایشگاه نیز تاکنون اقدام به پرداخت بدهی خود به شهرداری تبریز نکرده است.
به گفته ش��هردار تبریز، این در حالی اس��ت که در سفر رئیس جمهور به استان خوزستان 

شاهد تصویب ۵۰۰ میلیارد تومان عوارض آلایندگی برای این استان بودیم.
ش��هردار تبریز همچنین خواستار توجه به کمربند دوم این شهر در سفر ریاست جمهوری 
شد و افزود: ۱۳۰۰ میلیارد تومان برای رینگ دوم تبریز اعتبار تخصیص یافته است که باید 
عملیاتی ش��ود. کاهش ۲۸ درصدی تصادفات درون ش��هری تبریز در س��ال گذشته ناشی از 
توجه به نقاط حادثه خیز در س��طح ش��هر بوده و عمده تصادف های شهری در اتوبان کسایی 

رخ می دهد.  
وی در ادامه از عدم پرداخت س��هم دولت در پروژه مسیرگش��ایی ۴۵ متری انقلاب انتقاد 
کرد و گفت: نیازمند تخصیص یک هزار میلیارد تومان منابع دولتی برای بازگشایی معابر در 

مناطق حاشیه نشین تبریز هستیم.
شهردار تبریز از آمادگی مجموعه مدیریت شهری برای احداث شهرک امن خبر داد و گفت: 
اگر دولت در این سفر کمک کند، ما حاضر به ارائه ۵۰ درصد بودجه برای احداث این شهرک 

هستیم که ۶۰۰ میلیارد تومان نیاز اولیه آن است.
وی در بخش دیگری از س��خنان خود خاطرنش��ان کرد: مجموعه یادگار امام)ره( تبریز با 
۲۰۰ هکتار مس��احت رها ش��ده اس��ت و بودجه ای به آن اختصاص نمی یابد. پیشنهاد دادیم 
این مجموعه تحویل شهرداری داده شود تا در دو سال آتی این نقطه تبدیل به قطب ورزش 

شمال غرب شود. 

نایب رییس کمیسیون انرژی اتاق ایران:

قیمت گذاری دستوری سبب حذف رقابت و گسترش 
بازارهای غیررسمی می شود

کمیس�یون  رییس  نایب 
بازرگان�ی  ات�اق  ان�رژی 
ایران گف�ت: قیمت گذاری 
دس�توری در اقتصاد باعث 
رانت ه�ای  ش�کل گیری 
متع�دد و ع�دم تخصی�ص 
بهین�ه منابع می ش�ود که 
در  ادعاها  برخ�ی  برخلاف 
نهایت به زیان مصرف کننده 

نهایی تمام خواهد شد.
»حمیدرضا صالحی س��لمی« در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایرنا با بیان اینکه چند دهه 
اس��ت ک��ه دولت ها در بخش های مختلف اقتص��اد ایران مبادرت به دخال��ت و اعمال قیمت 
گذاری دس��توری می کنند، افزود: تداوم این رفتار در چند دهه گذش��ته باعث از بین رفتن 
محیط رقابتی در اقتصاد، تعمیق بازارهای غیررسمی شده و فعالیت بسیاری از افراد در فضای 

مسموم و غیرشفاف شده است.
وی با اشاره به پیامدهای قیمت گذاری دستوری اعلام کرد: از پیامدهای نظام قیمت گذاری 
دس��توری می توان به کاهش کیفیت کالاهای تولیدی، کم رنگ شدن سازوکار عرضه و تقاضا 
در بازار و جایگزینی بازارهای غیررس��می و س��وداگری به جای بازارهای کارآمدی و رقابتی 

اشاره کرد.
به گفته صالحی، هر زمان که اقتصاد با نظام دس��توری مواجه ش��ده، بخش تولید با عدم 

تخصیص بهینه منابع و چالش در تداوم فعالیت تولیدی روبه رو شده است.
نایب رییس کمیس��یون انرژی اتاق بازرگانی ایران اظهار داش��ت: در اقتصاد کشور به دلیل 
وجود نظام دستوری و شکل گیری رانت های متعدد، کیفیت کالا به شدت پایین می آید و کالا 
با هزینه بیش تری در اختیار مصرف کننده قرار می گیرد که این امر به معنای آن اس��ت که 
برخلاف برخی هدف سیاست گذار به دستوری کردن کالاها، اتفاقا این رویه عامل گران شدن 
کالا است. وی در ادامه تصریح کرد: با توجه به اینکه در کشور صحبت از اقتصاد با تورم کم 
و رش��د اقتصادی بالا در میان اس��ت و شعار سال هم با عنوان مهار تورم و رشد تولید مطرح 
ش��ده، از این رو اقتصاد کشور باید از سیاست های اش��تباه و دستوری فاصله بگیرد تا انگیزه 

رشد تولید و به تبع آن، مهار تورم اجرایی شود.
صالحی خاطرنش��ان کرد: اقتصاد ایران طی س��الیان گذشته در زمینه های مختلف متاثر از 
سیاست های نظام دستوری ناکارآمد است؛ در همه اقتصادهای توسعه یافته وقتی سیاست های 
اش��تباه در دس��تور کار قرار می گیرد و تجربه می شود، آن را کنار می گذارند و در ریل گذاری 
جدید سیاس��ت هایی را به کار می گیرند که با رضایت و رفاه نس��بی مردم روبه رو ش��ود؛ این 
در حالی اس��ت که ما در اقتصادمان بیش از چند دهه اس��ت، روی تکرار سیاست های اشتباه 

اصرار می ورزیم.
این فعال اقتصادی در پایان با اش��اره اینکه نظام دس��توری در اقتصاد باعث ش��کل گیری 
رانت های متعدد، عدم تخصیص بهینه منابع و فقیرترش��دن مردم می ش��ود، عنوان کرد: در 
نظام دس��توری چه وفور منابع باشد، چه با محدودیت و تحریم مواجه شویم، در نهایت فقط 
عده خاصی س��ود می برند که همین امر زمینه تش��دید کاهش قدرت خرید مردم را به دنبال 

خواهد داشت.

عص�رآزادی: اس�تاندار آذربایجان ش�رقی گف�ت: اتم�ام پروژه 
های نیمه تمام، گره گش�ایی در مناطق حاش�یه نش�ین با اجرای 
مسیرگشایی ها، نوسازی و توسعه حوزه حمل و نقل درون شهری 

و ساماندهی اماکن تاریخی چهار اولویت اساسی تبریز است.
عصرآزادی - س��ید س��عید پیمان؛ عابدین خرّم در جلسه هم اندیشی 
مش��ترک با نمایندگان مردم تبریز، آذرش��هر و اسکو در مجلس شورای 
اسلامی، اعضای ش��ورای اسلامی شهر و شهردار تبریز، اظهار کرد: چهار 
اولویت اساس��ی در تبریز در دس��تور کار قرار گرفته اس��ت که  اساس و 

مبنای اقدامات، مشارکت دولت در مسائل شهری است.
وی با بیان اینکه در س��ال گذش��ته اتمام پروژه های نیمه تمام یکی از 
اولوی��ت های تبریز بود، تصریح کرد: اتم��ام پروژه های نیمه تمام یکی از 
اولویت ها و برنامه دولت نیز بود که این موضوع با اهتمام ش��ورای شهر و 
دستگاه های تابعه شهرداری تبریز به سرانجام رسیده و باعث گره گشایی 

در شهر شده است.
استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه اجرای مسیرگشایی ها و چاره 
جویی برای مسئله حاشیه نشینی تبریز یکی دیگر از اولویت های مدیریت 
شهری تبریز بود، خاطرنشان کرد: بدنه سازی و ساماندهی ساخت و سازها 
از مطالبات مردمی و نمایندگان تبریز در مجلس شورای اسلامی بود که 

در این خصوص گام های موثری برداشته شد.
خرّم در تش��ریح سومین اولویت مدیریت ش��هری با اشاره حوزه حمل 
و نقل درون ش��هری تبریز یادآور ش��د: در ۱۰ سال گذشته حوزه حمل و 
نقل عمومی تبریز اعم از نوس��ازی ناوگان تاکسیرانی و اتوبوس ها، تغییر  
و پیش��رفت چشم گیری نداش��ته اس��ت ولی در  دوره فعلی با همراهی 

نمایندگان تبریز و مس��اعدت وزیر کشور گشایش های خوبی انجام یافته 
است چرا که با اعطای تسهیلات ویژه، یک سوم نیاز شهر در حوزه حمل 

و نقل عمومی تامین شده است.
وی گفت: مترو یکی از  مهمترین موضوعات در حوزه حمل و نقل تبریز 
اس��ت که با همکاری و همراهی تمامی دست اندرکاران،   خط یک مترو  
تکمیل ش��ده و عملیات حفاری خط دوم مترو تبریز نیز در دس��ت اجرا 
است. همچنین عملیات عمرانی خط سوم مترو نیز آغاز می شود تا از این 

طریق تردد شهروندان تسهیل یابد.
استاندار آذربایجان شرقی ساماندهی اماکن و مناطق تاریخی شهر تبریز 
را چهارمین اولویت تبریز برشمرد و تصریح کرد: جلسات متعددی با اداره 
کل راه و شهرس��ازی و میراث فرهنگی، صنایع دس��تی و گردشگری در 

این خصوص برگزار ش��ده است و در موضوع اماکن تاریخی تبریز از هیچ 
تلاشی برای ایجاد هم افزایی و همراهی بین بخشی دریغ نخواهیم کرد.

وی با بیان اینکه شهردار تبریز نیز با تمام قوا وارد این عرصه شده است، 
ادام��ه داد: اجازه نمی دهیم وضعیت اماکن تاریخی تبریز در وضعیت غیر 
مطلوبی قرار گیرد چرا که تمام تلاش ما، بهتر رقم زدن آینده کلانش��هر 

تبریز است.
عابدین خرّم ضمن اعلام اینکه نمایندگان تبریز در مجلس در مس��ائل 
ش��هری که نیاز به تصمیم ملی دارند، ورود کنند، خاطرنشان کرد: مجوز 
ورود یک هزار دستگاه اتوبوس و ماشین آلات سنگین به تبریز صادر شده 
است که در صورت ابلاغ توسط معاون اول رئیس جمهور، شهرداری تبریز 

نیز از این تسهیلات بهره مند خواهد شد.

دستاوردهای شاخص مدیریت شهری تبریز از زبان استاندار آذربایجان شرقی


